
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
Képviselőcsoportja

Orszaguülcs Hivatal a

rrorn nys2Árn :
/!-1 .(d31 o

Mm& 2009 AUG ' 1.

I I r"

	

_-illll_111i,~1111__ __ I811 1

ORSZÁGGYŰLÉSIKÉPVISELŐ

Írásbeli kérdé s
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan lehetne korlátozni az alacsonyabb fokozatú vízi utakon a vízi járm űvek
teljesítményét illetve sebességét?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez .

A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kettős-Körös felvizén (a békési duzzasztó fölött), a Fekete- és Fehér-Körősön az utóbbi
időben megszaporodtak az oda nem illő vízi járművek. A nagy teljesítményű hajók lóerejével
egyenes arányban nőt a partra kicsapódó nyomdokvíz magassága és a motor keltette zajszint :
Erre a területre több mint 2000 horgász jár ki rendszeresen, akiket zavarnak ezek a hajók .
Zajukkal elűzik a halakat a környékrő l, a horgászfelszereléseken jelentősen megnőtt a kár, és
a csónakos horgászat ellehetetlenült. Ebben az űgyben keresett meg engem a Körösökért
Kulturális, Környezet és Állatvédő Egyesület, akik azt szeretnék elérni, hogy a fent említett
vízterületen a sport és szabadidő célú vízi járművek teljesítményét 10 lóerőben, míg a
maximális sebességét 20 km/h-ban szabályozzák . Véleményük szerint így megférhetnének
egymás mellett a horgászok – akik jelzem, jóval nagyobb számban vannak - és hajók is .

Tisztelt Miniszter Úr!

Van lehetőség arra, hogy a fent említett és az ehhez hasonló vízterűleteken a hajók lóerejét és
sebességét 20 km/h-ban és 10 lóerőben korlátozzák?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2009. augusztus 11 .

Erdős Norbert
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